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Sekretær – Kim Hermansen 

Agervænget 6 – 4293 Dianalund  

2033 5484 

E-mail: sekretær.dur@gmail.com 

 

Dagsorden bestyrelsesmøde i Dianalund Udviklingsråd DUR 

mandag den 20. marts 2017 kl. 18.00 til 21.00 

Lokale 3, Borgerhuset  
  

 

 

Deltagere: Henrik Oscar Henriksen, Louise, Jan, Arne, Jacob, Paw, Kim, Henriette, Claus, Søren 
Fra grupperne deltog under punkt 3: Tina og Bent 

Afbud: Bente,  
 

 

Godkendelse af dagsorden 

 

27/2017:    
 

Beslutning: Godkendt 

Godkendelse af referat fra 17.02.23 

 

28/2017:    
 

Beslutning: Godkendt 

 

Status på grupper og Helhedsplanen 

 

29/2017: 

 

Kunstgræs: Torsdag denne uge er der møde igen, evt. med lokale entreprenører. Henrik giver 

udtryk for optimisme med hensyn til at nå i mål. 

 

B&U: De har kontakt til de samme firmaer der arbejder med Motionsgruppen, så der ikke bliver 

lavet noget dobbelt. Der kan omkring det praktiske arbejde måske samarbejdes med E-DUR. 

Der har været afholdt møde med politiker, bla. om revurdering af området, der er modtaget 

tegninger, Line (Sorø kommune) skriver indstilling til kommunen, Louise har været i kontakt med 

Line, der er en positiv holdning til at komme videre. 

 

Borgerhus og rødt bånd er behandlet under et. 

 

Borgerhus sammenhæng med Centeret: Ellen Schelde arbejder med en ingeniør om lave noget 

belægninger der kan holde til den tunge trafik ind over vejen. Denne løsning bliver noget dyrere end 

det oprindelige projekt. Aktikten arbejder videre med hvad der kan lade sig gøre inden for den 

økonomiske ramme, der ventes på de sidste tegninger, og priser på de forskellige dele, noget skal 

laves andet kan vente. 
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Motionssti: Samarbejder med Uno ligesom B&U. Der er taget kontakt til Filadelfia og 

Conradineslyst om ruterne må gå ind gennem deres områder. 

 

Hundeskov: Intet nyt. 

 

Omfartsvejgruppe: Intet nyt. 

 

Skak: Louise taler med Søren Borup (Sorø Kommune) om det ikke ”bare” er vedligehold, så det er 

Sorø kommune der står for det. 

 

Beslutning: 

 

Økonomi status 

 

30/2017: 

Vi har modtaget 80.000 til drift fra kommunen. 

Foreløbig forslag til fordeling. 

B&U 15.000 kr. 

Flagale 16.500 kr. 

Grundlovsfest 5.000 kr. 

Hjemmesiden 12.000 kr. 

Der ud over er der nytårskur og bespisning af spejderne (flagalle) 

 

Beslutning: Budget for 2017 – årshjul endeligt budgetforslag kommer til næste møde. 

 

Flagallé 

 

31/2017: 
Tilbagemelding fra Arne om maling. 

 

Beslutning:  

Vibe til fortsat gerne sponsorerer malingen, og Louise tager kontakt til Keld og fortæller at de får 8.000 

kr. for at male. 

 

Medlemshvervning 2017 

 

32/2017: 

Der var stor talelyst under punktet, mange forslag blev fremsat. 

Velkomstpakke der kan gives til nye tilflytter, skal ligge hos ejendomsmægler og hos 

boligselskabet. 

En fast side i Byens blad, Louise tager kontakt til Torben (Byens Blad) om pris og mulighed for at 

få vores logo fast på forsiden. Henriette vil gerne skrive indlæggene.  

Bannere til at skabe større synlighed. 

Stå på Torvet 

Dianalund.dk på Byportene  

Beslutning:  
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Jacob sender tilmeldingsliste rundt på de dage hvor der er aktiviteter på Tovet og vi vil være 

tilstede. 

 

Samarbejde med lokalråd 

 

33/2017: 

Jacob og Claus orienterer om møde om Fællesråd, det var stort set det der stod i Kommissorium. 

Vi har svært ved at se formålet med Fællesrådet og vil hellere køre videre uden. Hvis det oprettes 

deltager vi selvfølgelig. 

Se vedhæftet. 

 

Beslutning: Næste fællesmøde 4/5. 

 

FrivilligBørs 

 

34/2017: 

Louise og Claus er tilmeldt. 

 

Beslutning: Vi beder om hjælp til at lave fællesspisning og baggagerumssalg. Vi tilbyder 

hjælp/rådgivning til at opbygge en organisation som DUR. 

 

Sons of Odin sagen 

 

35/2017:  

Louise har haft møde med Sons of Odin. 

 

Beslutning: Der laves et møde hvor SSP deltager og SSP overtager så derfra, hvorefter vi er ude af 

samtalerne. 

 

Affalds indsamling 

 

36/2017: 

Tilbagemelding fra Jacob om skolen vil deltage, det blev et nej, intet svar. 

  

Beslutning: 

 

 

Kontakt til byens foreninger 

 

37/2017: 

 

Beslutning: Henriette sender mail rundt, for at få dem meldt ind, ud fra den liste der er. 

Kontingent 100 kr.  

 

DURs deltagelse i årets Torveløb 
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38/2017: 

Løbeklubben deltager med 3 og vi stiller med Louise og Martin fra Fitness.  

Beslutning: 

 

Nyt fra formand 

 

39/2017: 

Nye Logoer: Forslag er vedhæftet 

Møde med Alternativet: Vi vil ikke inddrages i noget partipolitisk. 

Generalforsamling i Borgerhuset: Louise deltog. 

Film / markedsføring med kommunen: Der er ved at blive produceret en film som reklame for nye 

tilflytter til Dianalund. 

 

 

Evt.  

 

40/2017 

Næste møde 18/4 kl.19 lokale 3 Borgerhuset 


